
Protokół nr  I / 5 / 2024 

 

Z posiedzenia Komisji do spraw Inwestycji Gminy w dniu 10.09.2024 r. 

 

        

W obradach komisji uczestniczyli członkowie: 

 

- Komisji do Spraw Inwestycji 

- oraz:  

Tomasz Lato - Wójt Gminy Masłów 

Piotr Kapuściński - Przewodniczący Rady Gminy Masłów 

Dariusz Korczyński - kierownik referatu BiGP 

Jarosław Rutczyński - Inspektor BiGP 

Sylwia Bakalarz–Borkowska - radny 

       Mateusz Fąfara - radny 

       Andrzej Pedrycz - radny 

       Adam Stachura - sołtys Doliny Marczakowej 

       Aniela Cedro - sołtys Dąbrowy 

 

Tematyka posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Stwierdzenie quorum 

3. Przyjęcie porządku obrad 

4. Objazd po inwestycjach i terenach inwestycyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy 

5. Sprawy inne 

6. Zakończenie obrad 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Stosownie do § 65 Statutu Gminy Masłów przyjętego uchwałą nr XXV/282/2020 Rady Gminy 

Masłów z dnia 29 października 2020 r. (Dziennik Urzędowy Woj. Świętokrzyskiego z 2020 roku, poz. 

3838) w dniu 10 września 2024r o godz. 08:00 odbyło się w trybie objazdowym posiedzenie Komisji 

ds. Inwestycji 

 

Obradom Komisji ds. Inwestycji przewodniczył Przewodniczący Komisji ds. Inwestycji Pan Tomasz 

Ksel, który otworzył posiedzenie. 

 

Ad. 2.  Stwierdzenie quorum.  

W posiedzeniu komisji uczestniczy 6 z 6 – osobowego składu Komisji, co jest podstawą do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

Obecni: 

1. Tomasz Ksel 

2. Lucjan Pabis 



     3. Mateusz Durlik 

     4. Mirosław Kuzka 

     5. Artur Lis 

     6. Renata Samiczak 

 

Ad. 3.  Przyjęcie porządku obrad. 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie porządku obrad 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (6) 

Tomasz Ksel, Lucjan Pabis, Mateusz Durlik, Mirosław Kuzka, Artur Lis, Renata Samiczak 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

Głosowanie:  

6 za pozytywnym przyjęciem porządku obrad. 

 

Ad.4.  Objazd po inwestycjach i terenach inwestycyjnych zlokalizowanych na terenie Gminy. 

Na wstępie Pan Wójt Tomasz Lato poinformował,  że przedstawiony został przez Komisję program 

objazdu i że jest możliwa na bieżąco jego modyfikacja.  

Trasa objazdu i inwestycje: 

1. Ul. Jana Pawła II w Masłowie Pierwszym - realizowany jest remont drogi powiatowej. Zadanie jest 

już gotowe i czeka na odbiór.   

2. Remont chodnika przy Ośrodku Zdrowia i budynku GOPS. Podpisano już umowę i firma będzie 

wkrótce go realizować.  

3. Muzeum Lotnictwa przy lotnisku w Masłowie Pierwszym. Powstanie w miejscu starego garażu. 

Gmina ma już służebność drogi dojazdowej na lotnisko, brama wjazdowa zostanie przeniesiona a 

teren muzeum ogrodzony z dostępem od strony szkoły. W budynku będzie biblioteka, sala spotkań i 

mała salka kinowa oraz taras widokowy na płytę lotniska. Na inwestycję przewidziane jest 10 mln 

zł.  

4. Ul. Świętokrzyska i ul. Kielecka w Woli Kopcowej – powiatowe, zrealizowany w poprzedniej 

kadencji chodnik z dużym dofinansowaniem ze środków zewnętrznych. 

5. Ul. Przyborowskiego w Domaszowicach – powiatowa, zrealizowany chodnik wraz z rowem i 

przystankami z dużym dofinansowaniem ze środków zewnętrznych. 



6. Ul. Edwarda Taylora w Domaszowicach – potrzebny chodnik. Teren należy do GDDKiA, gmina 

nie może realizować na niej żadnych inwestycji drogowych. GDDKiA nie przewiduje budowy 

chodnika i dopłaty z samorządu, są sugestie z ich strony aby gmina przejęła tą drogę, ale to trudna 

decyzja ponieważ wiąże się z jej utrzymaniem i przejęciem wszystkich inwestycji przy niej. 

7. Żłobek Samorządowy w Domaszowicach – trwają prace wykończeniowe przy remoncie drugiej 

części żłobka, rozbudowa jest już na ukończeniu i w październiku będzie możliwość użytkowania. 

Ilość miejsc zwiększy się do 49 dzieciaków. 

8. Ul. Mokra w Domaszowicach – szerokość pasa drogowego od 2m do 12m. Bardzo dużo działek 

przy tej ulicy zabudowuje się, ale jest problem z przejmowaniem terenów pod pas drogowy. 

9. Ul. Przyborowskiego w Domaszowicach – powiatowa, poniżej drogi S74 – problem z zapadającymi 

się studzienkami i brakiem rowu, który występuje dopiero poniżej. Podczas intensywnych deszczy 

powstaje na drodze rzeczka zwana przez mieszkańców ,,domaszowianką”,  a w okresie zimowym 

następuje oblodzenie. Droga powiatowa wymaga już remontu. Przez gminę realizowany jest już 

projekt odwodnienia w rejonie posesji 80 na odcinku ok. 100m. 

10. Ul. Ojca Pio w Domaszowicach – budowany jest wodociąg, kanalizacja i powstanie nowa 

nakładka asfaltowa wraz z chodnikiem i rowem odwadniającym. Zadanie realizowane z 

dofinansowaniem z Polskiego Ładu. Mieszkańcy zgłaszają mogący powstać problem z przejęciem 

wody z rowu przy tej drodze w ulicę Przyborowskiego, gdzie już teraz występuje w niej problem z 

zalewaniem posesji bo istniejący rów jest niewystarczający. 

11. Ul. Uniwersytecka w Domaszowicach – wykonanie przejścia dla pieszych na zjeździe z ul. 

Przyborowskiego. Przygotowywany jest projekt organizacji ruchu i po jego zatwierdzeniu będzie 

możliwa realizacja, krawężniki są już obniżone. 

12. Ul. Kwiatów Polnych w Domaszowicach – zaprojektowana jest wymiana sieci wodociągowej. 

Dopiero po jej realizacji przez Wodociągi Kieleckie będzie możliwe wykonanie odcinka drogi. 

Przez tą drogę w poprzek  przechodzi naturalny spływ wody, zalewane są działki poniżej. Ciek 

kieruje się dalej aż do ul. Św. Ojca Pio a następnie do ul. Przyborowskiego. Projekt drogi dla 

fragmentu odcinka szutrowego wraz z ul. Klonową do ul. Malinowej jest już wykonywany. Na 

istniejącej podbudowie zostanie wykonana lekka korekta spadku i nakładka asfaltowa, tak aby 

woda mogła swobodnie przez nią przepływać, bez rowów gdyż nie ma odbiornika do którego 

można by ją odprowadzić. 

13. Ul. Malinowa w Domaszowicach – droga wykonana 2 lata temu, z chodnikiem i rowem 

odwadniającym. 

14. Ul. Klonowa w Domaszowicach – problem z odwodnieniem terenu ze względu na naturalny 

spływ wód, tworzącą się już bardzo gęstą zabudowę i podnoszenie terenów przez właścicieli 

działek oraz brak odbiornika wody. 

15. Ul. Wiosenna w Domaszowicach – problem jest w tym, że na naszą drogę odprowadzane są wody 

z działek, które są już na terenie gminy Górno. Projekt drogi wraz z odwodnieniem jest 

realizowany. Konieczne będzie podniesieni niwelety na jej części tak aby sprowadzić wodę do 

rzędnej rowu w ul. Kieleckiej i nie powodować zalewania działek sąsiadujących. 

16. Ul. Wspólna w Woli Kopcowej  - realizowany będzie bardzo duży projekt związany z kanalizacją, 

trzeba będzie wykupić działkę na końcu tej drogi aby wykonać przepompownię. Mieszkańcy nie 

wrazili zgody na przekazanie działek dlatego nie ma na jej części chodnika, w przyszłości można 

się dowiązać nim do przygotowanego krawężnika. W drodze tej przewidziano do zaprojektowania 

dół chłonny ze względu na jej zalewnie, spowodowane  intensywną zabudową, podnoszeniem 

terenów i nie odtwarzaniem drenaży. 

17. Szkoła im. Janusza Korczaka w Woli Kopcowej – placówka klas 1-3 plus oddział przedszkolny 



oraz sala gimnastyczna wybudowana z dużym dofinansowaniem zewnętrznym.  

18. Ul. Dębowa w Woli Kopcowej – jest wodociąg i częściowo kanalizacja, brakuje jej środkowego 

odcinka.   

19. Ul. Graniczna w Woli Kopcowej – bardzo duży problem z odwodnieniem. Pas drogowy którym 

dysponujemy to praktycznie sam asfalt z korytkiem.  Sama droga ma odwodnienie, bo jest to 

korytko ale brakuje rowu. Teren ten jest nasączony wodą, mieszkańcy nie odtwarzają istniejących 

drenaży, więc nawet w okresie letnim występuje zalewanie. Są tu dwa wododziały, jeden z 

potencjalnych zrzutów wody z ul. Granicznej i Sosnowej miał być w ul. Bukową,  drugi zakładał 

odprowadzenie wody pasem drogowym wg MPZP. Oba wododziały miały mieć ujście do 

istniejącego rowu wzdłuż Lasu Wolskiego. Projektant, który opracował projekt odwodnienia nie był 

wstanie uzyskać pozwolenia na budowę, gdyż nie pozyskał zgód mieszkańców prywatnych działek. 

Podejmowane przez UG, radnych próby również się nie powiodły. Trwa w tej chwili postępowanie 

przed RIO w sprawie rozwiązanej umowy z wykonawcą.  

Pan Tomasz Ksel poruszył temat odśnieżania bocznej drogi gminnej od ul. Granicznej, żeby 

uwzględnić ją w odśnieżaniu. 

20. Ul. Sosnowa w Woli Kopcowej -  projekt zakładał nakładkę asfaltową z rowem odwadniającym. 

Ze względu na brak zgód odnośnie działek prywatnych zrobiona została tylko nakładka bez rowu, 

spływ wód pozostał taki sam. 

21. Ul. Lotnicza – droga wojewódzka w Mąchocicach Kapitulnych. Pan Mirosław Kuzka zgłosił 

potrzebę wykonania na górce przejścia dla pieszych i uzyskał informację, że Komisja 

Bezpieczeństwa zadecydowała o wykonaniu go ale w okolicach ul. Św. Floriana. Budowa będzie 

możliwa dopiero przy remoncie chodnika. 

22. Plac rekreacyjny przy ul. Św. Floriana w Mąchocicach Kapitulnych – radni poruszyli temat 

jakości robót, braku kątów, ułożenia mat, niewłaściwie wykonanego chodnika, terminów spotkań 

na obiekcie oraz konieczności dopilnowania prac przez inspektora już na samym początku. Pan 

Wójt Tomasz Lato i Dariusz Korczyński poinformowali, że roboty będą kontrolowane i 

wykonywane zgodnie z zapisami projektu i sztuką budowlaną a usterki usuwane, że nadzór nad 

inwestycjami jest realizowany. 

23. Skrzyżowanie ul. Św. Floriana / ul. Górna w Mąchocicach Kapitulnych – poruszono temat 

poszerzenia zakresu umocnienia rowów i wykonania przepustu pod drogą powiatową. 

24. Remiza OSP w Mąchocicach Kapitulnych – nowy garaż wybudowany z funduszu ZGGŚ i 

centrum młodzieżowych drużyn pożarniczych. 

25. Ul. Górna w Mąchocicach Kapitulnych – powiatowa, problem z uruchomieniem komunikacji 

miejskiej. Trwa projektowanie chodnika i remontu drogi. Zgłoszony został problem z jej złą 

nawierzchnią, koniecznością naprawy ubytków oraz odmuleniem rowu, przepustów.  

Poruszono temat pilnego wykonania wyniesionego przejścia dla pieszych przy skrzyżowaniu na ul. 

Łysogórskiej. 

26. Ul. Szkolna w Mąchocicach Kapitulnych – zgłoszono konieczność naprawy rowu z korytek przy 

zjeździe z ul. Łysogórskiej. Rów ten był już poprawiany doraźnie betonem, ale jest jego ponowne 

uszkodzenie.  

27. Ul. Szkolna w Mąchocicach Kapitulnych – zgłoszono potrzebę wyremontowanie zniszczonego 

budynku przy Agronomówce. Pan Wójt poinformował, że konieczne jest zrobieni projektu aby 

spełniał wymogi sanitarne. Poproszono o sprawdzenie przyczyny zielonych zacieków na budynku 

Ośrodka Zdrowia. 

28. Szkoła Podstawowa im. Marii Skłodowskiej – Curie w Mąchocicach Kapitulnych – z salą 



gimnastyczną i boiskami zewnętrznymi. Dyrektor prężnie działa, pozyskuje środki zewnętrzne na 

drobne inwestycje. Wystąpi z dwoma wnioskami o zwiększenie środków. 

29. Ścieżka rowerowa na drodze powiatowej Mąchocice Kapitulne/Ciekoty – część początkowa 

budowana przez gminę a od przepompowni do Ciekot przez powiat. Zgłoszono temat budowy  

kanalizacji, mocno pochylonych drzew, uszkodzonych ażurów i barierek. Temat kanalizacji jest 

bardzo trudny ze względu na ukształtowanie terenu, długie odcinki i małą ilość odbiorców. 

Gwarancja na ścieżkę jest do 11.09. 2025r. dla całości zadania. Wykonany był przegląd półroczny, 

naprawiono spoinę na połączeniu nowego i starego asfaltu.  

30. Ameliówka – teren Świętokrzyskiego Uniwersytetu Ludowego. Znajduje się tu kilka 

nieużytkowanych domków, terenem opiekuje się Centrum Edukacji Szklany Dom w Ciekotach, 

przygotowywany do sprzedaży. Obiekt generował bardzo duże straty i przestał być w zadaniach 

własnych gminy. Gmina nie podejmie decyzji o reaktywacji obiektu - jest bardzo dużo innych 

szykowanych już inwestycji, które będą generować duże koszty ze środków własnych. Do 

rozważenia pozostaje kwestia działki, ewentualna jej zamiana na inną, ale tylko pod cele publiczne 

lub dzierżawa. Odnośnie hoteli, mają już doprowadzoną wodę. W tej chwili MZWiK wyłonił 

wykonawcę projektu dla krótkiego odcinka kanalizacji w parkingu, do którego będzie można  się 

włączyć z rurami odprowadzającymi ścieki z dwóch hoteli.  

31. Szkoła Podstawowa w Mąchocicach Scholasteria - klasy 1-8, przedszkole i schronisko 

podlegające pod powiat. Jest wniosek o remont chodnika przy szkole.  

32. Ciekoty – droga powiatowa. Najważniejsze zadanie to budowa chodnika i remont drogi. Trwa już 

projektowanie. Zadanie w planach to odcinek chodnika od skrzyżowania dróg powiatowych do 

Szklanego Domu. 

33. Ul. Radostowa w Ciekotach (w kierunku remizy) - wykonana została już kanalizacja sanitarna i 

sieć wodociągowa. Zgłoszono zapadniecie się asfaltu za remizą, po tych robotach (sprawa 

gwarancyjna) oraz potrzebę odmulenia rowów i poprawę w nich ażurów. 

34. OSP Ciekoty – powstał nowy garaż i zostało zagospodarowane poddasze. 

35. Ul. Radostowa w Ciekotach (za Szklanym Domem) - zgłoszono problem z odprowadzeniem wody 

na odcinku drogi do krzyża. Prośba o zrobienie wzdłuż asfaltu obrzeża by skierować wodę do rzeki, 

bo w tej chwili do niej nie dochodzi i zalewa działki. Aby wykonać projekt odwodnienia drogi 

należy wyregulować własności działek. Możliwe, za zgodą właścicieli odmulenie rowu i 

przepustów by zapewnić spływ wody z drogi. Trwa projektowanie poszerzenia odcinka drogi w 

rejonie niebezpiecznego zakrętu, w najbliższym czasie geodeta ma wyznaczyć pas drogowy. Ma 

być też rozwiązany problem napływu wody z góry Radostowa i nanoszenia kamienia. 

36. Szklany Dom – plac przed nim i działka z małym budynkiem obok mają być zagospodarowane 

pod strefę parkingową. 

37. Ciekoty - droga boczna pod las na granicy sołectwa. Lasy Państwowe wykonają jej projekt i 

pozostałe roboty bez nakładki asfaltowej, która będzie po stronie gminy. 

38. Brzezinki – droga powiatowa. Trwa projektowanie chodnika i remontu drogi. Wcześniejsze 

uwagi, które się dało, zostały naniesione do  projektu ale jest prośba o ponowne przeanalizowanie, 

ponieważ są rzeczy które należy jeszcze poprawić (dotyczy całego odcinka Masłów Drugi – 

Brzezinki – Ciekoty).   

39. Brzezinki – droga boczna pod las, przed mostem. Pozyskana została działka na poszerzenie pasa 

drogowego na wlocie do drogi powiatowej. Ogłoszony zostanie już przetarg na wykonanie projektu 

drogi z odwodnieniem. 

40. Brzezinki – szkoła i kompleks boisk sportowych przy drodze powiatowej. Konieczne jest 



wykonanie remontu dachu na szkole, szukany jest pomysł na jego renowację. Przy kompleksie 

budowane jest przyłącze wody do podlewania aby nie trzeba było korzystać z hydrantu po drugiej 

stronie. Pozyskano sąsiadujące działki na poszerzenie tego kompleksu. Trwa projektowanie 

parkingu na przyległym placu. W nawiązaniu do plebani - ze względu na zły stan techniczny 

budynku nie przewidywane jest jego zagospodarowanie pod świetlicę. 

41. Brzezinki – droga powiatowa do Barczy. Wybudowana została w niej kanalizacja sanitarna i 

zamontowano oświetlenie. Droga ze względu na zły stan wskazywana jest do remontu.  

42. Barcza – świetlica. Jedyny obiekt który należy tu do gminy. Pozyskane są środki zewnętrzne na 

konserwatorskie przebudowy tego obiektu i budowę placu zabaw. Konieczne jest też wykonanie 

peronu obok pętli autobusowej. 

43. Barcza – droga gminna. Realizowany jest co roku odcinkami remont rowu i przepustów z FS. 

Wybudowana została kanalizacja sanitarna, jest problem z zapadniętym asfaltem, który w ramach 

gwarancji będzie naprawiany, zamontowane jest oświetlenie. Istnieje możliwość pozyskania 

gruntów pod rozbudowę pętli autobusowej. Droga pod dawną kolejką jest już wpisana do MPZP i 

mieszkańcy wnoszą o jej zaprojektowanie na ZRID i wykonanie, gdyż są przy niej tereny 

budowlane. 

44. Ul. Kwarcytowa w Masłowie Drugim i Dolinie Marczakowej – droga powiatowa. Realizowany 

jest już projekt oświetlenia. Droga po wykonaniu kanalizacji, jest problem z zapadniętym asfaltem, 

który w ramach gwarancji będzie naprawiany.  

45. Dolina Marczakowa - świetlica przewidziana do termomodernizacji, trwają prace projektowe. Plac 

zabaw – ma być podpisana umowa dzierżawy, ponieważ znajduje się na działce prywatnej a do tej 

pory użyczany był bezpłatnie, cała infrastruktura jest własnością gminy. W przyszłości trzeba 

będzie poszukać nowej lokalizacji. Zgłoszono zły stan przepustu pod drogą i rowu – droga w prawo 

od ul. Kwarcytowej. Na końcu miejscowości z FS przewidziana jest budowa drogi tłuczniowej, 

projekt już wykonany. Droga wzdłuż kopalni – tłuczniowa z rowem, wykonana przy udziale 

kopalni (wykonanie rowu). Na jej końcu jest problem z zaprojektowaniem kanalizacji przy 

Kajetanowie, wiąże się to z bardzo dużymi kosztami, ponieważ konieczna jest budowa  nowej 

przepompowni w gminie Zagnańsk, istniejąca jest już na granicy wydajności. Zgłoszono też tu 

konieczność odmulenia rowu od stron kopalni wraz z przepustem, w rejonie torów kolejowych. 

Droga ta jest w naszym utrzymaniu. 

46. Ul. Panoramiczna – na części w Dolinie Marczakowej brak wodociągu i kanalizacji, początek 

dopiero w Masłowie Drugim, zrealizowany z dofinansowaniem z Polskiego Ładu. Wykonane 

oświetlenie na całym odcinku drogi. 

47. Żłobek na ul. Krajobrazowej w Masłowie Drugim – nowy obiekt pod klucz z świetlicą i 

oddziałem przedszkolnym, na miejscu byłej szkoły, która zostanie wyburzona. Firma rozpocznie 

już roboty wyburzeniowe ponieważ jest konieczne przełożenie kabla energetycznego. Zadanie 

realizowane z bardzo dużym dofinansowaniem ze środków zewnętrznych. 

48. Ul. Krajobrazowa w Masłowie Drugim – droga powiatowa, remont odcinka od strony Dąbrowy. 

Roboty są na razie wstrzymane, opracowywany jest projekt zamienny ze względy na problemy ze 

spływem wód i zbyt dużymi spadkami na podjazdach do posesji. 

49. Ul. Diamentowa – odcinek w Masłowie Pierwszym – droga powiatowa. Odcinek ten nie jest 

objęty remontem ze względu na brak własności gruntu pasa drogowego. 

50. Ul. Diamentowa – odcinek w Dąbrowie – droga powiatowa. Trwa remont drogi i budowa 

chodnika. Zgłaszany jest problem estetyki i jakości robót, że przed ostatecznym położeniem 

nakładki były robione wielokrotnie nacięcia podbudowy przy studniach, była ona również na części 

drogi wymieniana ze względu na osiadanie. Do poprawy są też miejscami ażury w rowach. 

Mieszkańcy zgłaszają częsty brak drożności rowu na końcu drogi przy wlocie do drogi serwisowej 



na terenie GDDKiA. Poruszony został też temat konieczności doprowadzenia światłowodu do 

mieszkańców po drugiej stronie drogi krajowej nr 73 co wiąże się z wykonaniem przepustu pod nią 

i postawieniem dwóch słupów.  

51. Ul. Zacisze w Dąbrowie (boczna od serwisowej) – prośba mieszkańców o wyrównanie raz w roku 

drogi, która jest niszczona przez Lasy Państwowe dojeżdżające do składu. 

52. Wiśniówka –  odnośnie oczekiwanych ekranów jest informacja GDDKiA, że nie zostaną one 

zamontowane a jedynie wprowadzone ograniczenie prędkości na tym odcinku. Zaprojektowany 

zostanie dodatkowy fragment chodnika z ul. Dolnej do drogi serwisowej. W trakcie projektowania 

jest końcowy fragment ul. Górnej i łącznik z ul. Dolną w rejonie nieużytkowanego budynku. Teren 

pod tym budynkiem jest przygotowywany do sprzedaży. Oferenci wahają się z kupnem ze względu 

na duży koszt jaki będą musieli ponieść w związku z wyburzeniem budynku.  Świetlica – część 

budynku wyremontowana, na drugiej części w której znajduje się filia biblioteki planowany jest 

remont, ale wiąże się to z wykonaniem projektu bo będzie konieczna wymiana więźby dachowej. 

Teren po wyburzonej szkole podstawowej – na istniejącej podmurówce, którą zalecił pozostawić 

konserwator zabytków, planowane jest wykonanie hali. Teren z tyłu za boiskiem do siatkówki 

plażowej wraz z dodatkowym pozyskanym od kopalni jest przewidziany do zagospodarowania. 

Zakończona została budowa kanalizacji na drodze ,,Starodroże 73”, w tej chwili trwa projektowanie 

chodnika.  

53. Dąbrowa – droga nr 73 – Pan Piotr Kapuściński poinformował, że MZD ogłosił przetarg na 

budowę chodnika ze ścieżka rowerową od Volvo w kierunku ul. Diamentowej. Będzie już 

bezpieczny ciąg komunikacyjny w stronę szkoły. 

54. Dąbrowa – świetlica. Dojazd od drogi nr 73 możliwy jest przez działkę prywatną, której gmina 

jest jednym ze współwłaścicieli. Wykonana została nowa wiata, czeka na odbiór. Fragment drogi z 

odwodnieniem od ul. Kwiatowej jest na etapie projektowania ze ZRID. Podjęto decyzję o 

zwiększeniu zakresu robót o odprowadzenie wody nie tylko z drogi ale też i części osiedla. Odbyło 

się w urzędzie spotkanie, projektant zawnioskował o zwiększenie kwoty umownej, jest na etapie 

propozycji, która trafi do MZD. Czekamy na dokumenty, które będą mówiły, że warto wejść w ten 

powiększony zakres, że uda się doprowadzić zadania do końca. 

55. Ul. Pilotów i ul. Jana Pawła II w Dąbrowie – poruszono temat wykonania brakującej części 

chodnika i ścieżki rowerowej wraz z oświetleniem. Będą dalej prowadzone rozmowy z pozostałymi 

właścicielami tych gruntów. 

56. Ul. Wesoła w Masłowie Pierwszym – działka jest na etapie przekazania do gminy przez MZWiK. 

Następnym etapem będzie podjęcie decyzji co najpierw wykonujemy, czy drogę z nakładką 

asfaltową wraz z koniecznym odwodnieniem czy kanalizację sanitarną i brakującą część 

wodociągu, bo pod lasem powstają już nowe domy. Rozwiązanie wykonania w różnym zakresie 

drogi i kanalizacji też jest do analizy. 

57. Ul. Zielona w Masłowie Pierwszym – fragment od ul. Działkowej, już na ukończeniu wykonanie 

drogi w konstrukcji tłuczniowej.  

58. Ul. Świerczyńska i ul. Modrzewiowa w Masłowie Pierwszym – droga wykonane  w nakładce 

asfaltowej.  

59.  Ul. Jana Pawła II w Masłowie Pierwszym – planowane jest wykonanie nowego przejścia dla 

pieszych oraz są wysyłane monity do ŚZD o odnowienie niewidocznego już oznakowania 

poziomego. 

60. Ul. Jana Pieniążka w Masłowie Pierwszym – problem z odprowadzeniem wody, rowem 

częściowo w gruntach prywatnych. 

61. Budynek straży i biblioteki na ul. Ks. J. Marszałka – budynek odświeżony na zewnątrz ale nie 



docieplony, parking wykonany z odzyskanej kostki, będzie w nim działała teraz jeszcze świetlica z 

dofinansowania zewnętrznego. 

62. Ul. Podklonówka  w Masłowie Pierwszym – realizowany jest projekt chodnika i remontu drogi. 

Projektant próbuje rozwiązać problem przebudowy zjazdu w ul. Ks. J. Marszałka by był bardziej 

bezpieczny. 

63. Ul. Podklonówka II w Masłowie Pierwszym – prace projektowe wstrzymane, czekamy na decyzję  

sądu w sprawie odwołania. 

64. Ul. Leśnego Zakątka w Masłowie Pierwszym – droga szutrowa, kontynuacja zrealizowanego 

wodociągu wiąże się z wykonaniem małej przepompowni ze względu na duże różnice terenu. 

65. Ul. Widokowa w Masłowie Pierwszym – zgłoszony został przez mieszkańca problem przejazdu 

przez tą drogę gruntową z powodu zakrzaczenia. Doraźnie uprzątnięto ciąg pieszy a potrzebne jest 

podcięcie w pasie drogowym.  

Zakończenie objazdu przed budynkiem UG w Masłowie.   

 

Ad 5. Sprawy inne. 

 

Nie było zgłoszeń. 

 

 

Ad.6  Zakończenie obrad 

 

Po wyczerpaniu tematyki Przewodniczący Komisji ds. Inwestycji Pan Tomasz Ksel podziękował za 

udział w Komisji i o godzinie 14:05 zamknął obrady Komisji. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant:  Albert Kaleta 

 

 

 

Przewodniczący Komisji 

Tomasz Ksel 


